

Styrelsemöte TBSS

Datum: 2023-08-20

Närvarande: Angelica Ljungcrantz, Sita Jern, Mona Strid Wallin

Frånvarande: Maria Wastesson (*pga miss i kommunikation om datum/tid*)

2:a styrelsemötet med nya styrelsen sen årsmötet i mars 2023. Vi hade ingen fast agenda fanns utan vi gick igenom aktuella punkter samt vad vi har för öppna frågor att fortsätta arbeta med.

Det är fortfarande en del överlämningsaktiviteter som pågår från den förra styrelsen såsom accesser till Laget.se, Facebook, TBSS-mailet men även kring medlemsfakturer. Sita tar frågorna med föregående styrelsen för att få full tillgång till allt.

Sita jobbar med att söka LoK-stöd och på mötet gick vi igenom siffror för att säkerställa att allt är med. Vi kollade även på att koppling mellan Laget.se samt Idrottonline fungerar. Det är fortfarande ett par detaljer som är osäkra på som Sita ska kontrollera med föregående styrelse.

Vi har ingen revisor längre så vi behöver hitta en ny. Mona ska kolla med Trosa Badmintonklubb vilka de använde senast.

Sita lyfte också att hon tycker att vi bör vara 5 i styrelsen för att lättare kunna ta beslut om vi är oense. Ta upp på kommande årsmöte kanske?

Vi har snart BodaBorg och inför det behöver vi sätta ihop grupper samt synca oss med bilar etc. Mona kallar till ett tränarmöte så snart anmälningstiden är ute, dvs efter 9e september.

Angelica tog upp vilka tävlingar vi ska åka på i höst, då det behövs beslutas av styrelsen. Vi kom fram till att Katrineholm, som har anmälning i veckan ska vi åka på. Men vi sa att nästa möte behöver vi bestämma hur vi ska bestämma vilka tävlingar vi ska åka på. Bordläggs till nästa styrelsemöte.

Vi har fått inbjudan till Nyköping/Oxelösund 17/9, som en klubbävling som ska passa de yngsta och vara en snäll tävling för att få igång ett tävlingsintresse. Styrelse ställde sig väldigt positiv till att vara med och Angelica ska höra av sig till NSS för mer info.

Beslutat att vi behöver ha 2 styrelsemöten till i höst, följande datum beslutades:

- Torsdag 5/10 – tid och plats bestäms senare
- Torsdag 30/11 – tid och plats bestäms senare

Punkter till nästa möte:

- Sekreterare – Mona eller Maria för protokoll från nu. Vi behöver bestämma vart vi ska spara dokumenten. Förslag att lägga dem på "Teknik-mappen" för att vara transparenta mot simmare och föräldrar.
- Vi har mycket dokument i pärmar, hur ska vi hantera klubbens handlingar?
- Hur ska vi ta beslut om tävlingar? Vad säger budgeten? Ska vi ha begränsad antal starter? Resebidrag?
- Stående punkt på varje styrelsemöte – Hur ligger vi till med budgeten? Behöver vi vidta åtgärder?
- Följa upp:
 - Mailen - Sita kollar m Jonas hur vi kan få med Angelica på TBSS-mailet där många tävlingsinbjudningar kommer

- FB – Sita kollar m Jonas om att sätta Angelica som admin och ta bort Jonas/Annette
- LoK stöd - hur gick det?
- Fakturering – Sita kollar med Jonas om hur vi gör det från Laget.se
- När söks kommunstödet? Det behöver vi ha koll på
- Lägga till nya punkter till årsmötet redan nu, såsom Sitas förslag till 5 i styrelsen. Hur håller vi ihop sådana punkter till årsmötet?

Mötet avslutades.

Sekreterare:



Mona Strid Wallin

Justeras:



Angelica Ljungcrantz

Justeras:



Sita Jern